



إعمار العقارية ش.م.ع.
ص.ب. 9440، دبي
الإمارات العربية المتحدة
ت +971 4 3673333
ف +971 4 3673000
enquiry@emaar.ae
emaar.com

28 July 2015

28 يوليو 2015

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President &
Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Subject: Clarification regarding the news published on 27 July 2015 regarding “awarding construction contract”.

الموضوع: توضيح الخبر المنشور بتاريخ 27 يوليو 2015 بخصوص "توقيع عقد مقالة".

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

With reference to your letter dated 27 July 2015 (copy enclosed) regarding the news “awarding construction contract”, we would like to clarify that Emaar gives construction contracts for its projects regularly in normal course of business. The report published has material inaccuracies and Emaar Properties has awarded an AED 844 million contract to Al Ghandi and Consolidated Contractors International (AGCC) for the construction of The Hills project.

بالإشارة إلى رسالتكم بتاريخ 27 يوليو 2015 (مرفق صورة) بخصوص الخبر المنشور "توقيع عقد مقالة"، نود أن نوضح بأن إعمار تقوم بتوقيع عقود مقاولات لتطوير مشروعاتها بشكل مستمر كجزء طبيعي من أعمالها المعتادة. وقد احتوى التقرير المنشور على بيانات جوهرية غير دقيقة حيث أن الشركة قامت بترسية عقد قيمته 844 مليون درهم مع شركة الغاندي واتحاد المقاولين العالمية (ايه جي سي سي) لبناء مشروع "ذا هيلز".

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

Ayman Hamdy
General Counsel

أيمن حمدي
المستشار العام

CC: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع

HS150728